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Verslag van de Algemene Leden Vergadering van IVN Oude Ijsselstreek gehouden op 
zaterdag 6 april 2024 bij Kultuurhuus Heitkamp, Oudste Poortstraat 2, 7041 AR in         
’s-Heerenberg. 
 
 
Aanwezig: In het kader van de wet AVG zijn de namen van de aanwezige leden 
verwijderd van deze op de website geplaatste versie. Naast Ellis Breukelaar (secretaris) 
waren er 29 leden aanwezig. De presentielijst is bij de secretaris bekend.  
 
Afwezig met kennisgeving: 5 leden en voorzitter Gerard van der Kamp. 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda Secretaris Ellis Breukelaar opent bij 
afwezigheid van voorzitter Gerard van der Kamp de vergadering en heet alle aanwezigen 
van harte welkom.  De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 
2. Verslag van de ALV gehouden op zaterdag 20 mei 2023. 
 Er zijn geen op- of aanmerkingen op het verslag. Het verslag wordt goedgekeurd. Met 
dank aan Ellis voor de verslaglegging.  
 
3. Jaarverslag 2023 van bestuur.  
In de afgelopen jaren hebben we ruim 100 nieuwe leden gekregen. Om deze nieuwe 
leden te leren kennen is er in 2023 een kennismakingsbijeenkomst geweest. Waarom 
zijn ze lid geworden, waar is behoefte aan en welke talenten brengen ze mee? Peter 
Polter, die ook aanwezig was op deze kennismakingsbijeenkomst, wordt gevraagd naar 
zijn beleving van deze avond. Peter laat weten er een positief gevoel aan te hebben 
overgehouden. Door de bijeenkomst heeft hij inzicht gekregen in de activiteiten 
waarmee IVN Oude IJselstreek zich bezighoudt en heeft hij ook andere nieuwe leden 
leren kennen. Dit initiatief krijgt in 2024 een vervolg. Peter heeft ruime ervaring als ICT-er 
en is bereid zijn kwaliteiten voor IVN in te zetten. 
 
Ook in 2023 is er weer een overleg geweest met de KNNV afdeling Doetinchem e.o. In 
dat overleg wordt o.a. gesproken over de Composiet die we gezamenlijk uitbrengen. 
Leden hebben toegang tot elkaars activiteiten en voor 2024 staat weer een 
Determinatiecursus op het programma. Alle leden worden uitgenodigd om copy aan te 
leveren. 
 
In 2023 is onder de vlag van IVN Oude IJsselstreek de Stichting Bomengroep Oude 
Ijsselstreek opgericht. Frank wordt gevraagd daar wat meer over te vertellen en dat doet 
hij met alle plezier. De Stichting heeft de ANBI status. In 2023 zijn meer dan 10.000 
inheemse bomen en struiken verzameld die elders weer zijn aangeplant. Als Stichting 
zijn ze veel beter zichtbaar voor Gemeenten en andere organisaties. Dit heeft geleid tot 
een bundeling van krachten en een betere samenwerking. In overleg met de 
Bomenstichting worden monumentale bomen in kaart gebracht en verzorgd. Voor meer 
informatie zie: 
https://www.bomengroepoij.net 
 
 

https://www.bomengroepoij.net/
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 4. Bereikmeting 2023 en jaarverslagen van de werkgroepen.     
Ellis laat weten dat er weer veel activiteiten zijn geweest in 2023. Via activiteiten op 
scholen, het knotten van wilgen, het bouwen van nestkastjes en de slootjesdagen 
hebben we ruim 700 kinderen bereikt. 
 
Op de nieuwe website wordt niet meer gemeten door wie de website wordt bezocht. 
 
Dit jaar hebben zich alweer 35 nieuwe leden gemeld. De Natuurcursus 2024 en de 
andere activiteiten leveren daar een grote bijdrage aan. 
 
 De inhoudelijke jaarverslagen van de afzonderlijke werkgroepen zijn gepubliceerd op de 
betreffende werkgroep pagina's op onze website. 
 
5. Financieel verslag 2023 en balans, begroting 2024.  
Thea Lammers, penningmeester, geeft een toelichting op zowel de financiële 
verslaglegging van werkgroepen en bestuur over het afgelopen jaar als op de begroting 
van het bestuur over het jaar 2024. Maar daarvoor laat ze aan de hand van foto’s zien 
hoeveel activiteiten wij samen wel niet organiseren. Indrukwekkend! De afdeling (lees 
het bestuur) heeft over 2023 een negatief saldo van € -5.098 De werkgroepen eindigden 
met een saldo van € - 736 negatief Totaal € -5.835 negatief. Voor het komende jaar wil 
het bestuur de kosten weer meer in de hand houden zonder dat dat ten koste gaat van 
de gezamenlijke activiteiten en investeringen. De begroting van 2024 staat ook op onze 
website. De begroting is altijd een schatting, een raming. Deze wordt door de 
vergadering akkoord bevonden. Ellis bedankt Thea voor de uitgebreide verslaglegging en 
de toelichting.  
 
6. Kascontrolecommissie. 
Theo Dekkers en Herman Obbink hebben de financiën over 2023 gecontroleerd en 
daarover gerapporteerd. Zij stellen de vergadering voor om het bestuur decharge te 
verlenen. De vergadering neemt dat advies over.  
 
De kascontrolecommissie heeft zich op verzoek van de werkgroep ook gebogen over de 
Jaarrekening van de werkgroep Cursussen en ook deze Jaarrekening is akkoord 
bevonden. Thea bedankt de kascontrolecommissie voor het uitvoeren van alle 
werkzaamheden.  
 
Benoeming nieuwe kascontrolecommissie. 
Theo Dekkers is als kascommissielid aftredend. Zijn plaats wordt ingenomen door Vera 
Buddingh. Als reservelid wordt Eef Seegers benoemd.  
 
 7. Bestuursverkiezing. 
 Aftredend en herkiesbaar is Thea Lammers. Er hebben zich geen tegenkandidaten 
gemeld. Onder luid applaus gaat de vergadering akkoord met de herbenoeming van 
Thea. 
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8. Jubilea. 
Er zijn 3 leden die hun 25 jarig jubileum vieren. Zij worden door Ellis naar voren geroepen 
en toegesproken. 
 
Wil Paulus heeft de natuurgidsenopleiding in de jaren ’80 gevolgd. Wil is een actief en 
betrokken lid van de regiowerkgroep “Strang en Iessel” en verspreidt o.a. de 
activiteitenfolders in het Strang en Iessel werkgebied. Ook zorgt zij dat de financiën 
keurig op orde zijn van bovengenoemde werkgroep. Met de natuurkoffer gaat Wil met 
veel plezier op bezoek naar verzorgingshuizen.  
 

Henriette van der Loo is actief lid binnen de Zoogdierenwerkgroep. Zij monitort samen 
met de andere werkgroepleden het ecoduct Koekendaal en ontfermt zich o.a. over de 
vleermuizen en de nesttellingen van de eekhoorn. Ook kun je haar in het voorjaar 
tegenkomen om padden en salamanders te helpen oversteken rond Doetinchem, of 
tijdens een les over zoogdieren bij natuurcursussen of de NatuurGidsenOpleiding. 
 
Karla Rozeboom heeft in het verleden vele malen de plantenlessen verzorgd van de 
natuurcursussen, maar ook bij de NatuurGidsenOpleiding. Twee jaar geleden heeft zij 
de determinatiecursus “Wilde Planten” verzorgd. Deze cursus is een 
samenwerkingsverband tussen IVN DOIJ en KNNV Doetinchem/Arnhem. Momenteel is 
Karla bestuurslid van het KNNV in Arnhem. 
 
Als attentie ontvangen zij allen een pakket met streekproducten en de beroemde IVN 
speld en een luid applaus van alle aanwezigen. 
 
9. Toelichting op de plannen voor 2024. 
In 2023 zijn alle leden en donateurs aangeschreven met het verzoek om een 
incassomachtiging af te geven. De inning van de contributies wordt toekomstig door 
landelijk gedaan. De inning vindt voortaan plaats in de maand waarin men lid is 
geworden. Leden die geen incassomachtiging hebben verleend krijgen de jaarlijkse 
factuur per email aangeboden. De mogelijkheid bestaat om na een jaar landelijk lid te 
zijn geweest, over te stappen naar lokaal lidmaatschap.  De vergadering gaat ermee 
akkoord dat we met betrekking tot de contributie ontwikkeling het landelijke beleid 
volgen. 
 
Per 1 januari 2024 waren er 488 leden en 27 donateurs. 
 
De samenwerking met KNNV is onder punt 3 al aan de orde gekomen. 
 
In 2025 bestaan we 50 jaar en dat willen we niet zomaar voorbij laten gaan. Onder leiding 
van Joop gaat de vergadering uiteen in een aantal groepjes met het verzoek ideeën voor 
de viering van het jubileum aan te dragen. En daar wordt enthousiast invulling aan 
gegeven. Een groot aantal suggesties en locaties worden aangedragen waar het bestuur 
mee aan de slag kan. Er melden zich nog geen leden die willen helpen met de uitvoering 
maar dat zal ook via Digitalis en de Composiet nog onder de aandacht worden gebracht. 
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10. Rondvraag en sluiting. 
IVN kent een eigen natuur app. In deze app zijn landelijk routes en activiteiten 
opgenomen. Nu hebben wij vanuit bijvoorbeeld de gidsen opleidingen een aantal 
wandelingen op de plank liggen die nog kunnen worden ingebracht in de app. Jannie 
stelt voor daarvoor een werkgroep op te richten en nodigt belangstellenden uit zich te 
melden. 
 
Op de website kan men zich aanmelden voor activiteiten. Daarvoor moet dan een 
formulier worden ingevuld. Als dat per abuis onvolledig wordt ingevuld verdwijnt het 
formulier uit beeld. Dat probleem is landelijk aangekaart en daar in behandeling. Als 
work around is een tijdelijke maatregel genomen. Er is op de website een boodschap 
geplaatst dat men, als er niet per direct een bevestiging volgt, kan bellen om dat te 
melden. 
 
Het winkeltje bestaat inmiddels niet meer. Grada heeft nog wel beperkt wat 
promotiemateriaal in voorraad en zal daaruit een basispakket samenstellen. 
 
Onder dankzegging voor inbreng en aanwezigheid sluit Ellis de vergadering. Een speciaal 
woord van dank is er voor de regiowerkgroep Montferland voor de uitstekende 
organisatie van deze ALV. Na de vergadering is er nog de mogelijkheid om aan een 
wandeling deel te nemen of binnen een presentatie over de Byvanck te volgen. We 
sluiten de dag vervolgens af met soep en broodjes. 
 
 
 
Doetinchem 8 april 2024 -  Henk Oostendorp. Bestuurslid/notulist. 


